

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN AHLI BANK Date: 18-01-2026 01:26:54 PM Subject: Decease of Board Member Representative</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الاهلي الاردني التاريخ: 18-01-2026 01:26:54 PM الموضوع: وفاة ممثل عضو مجلس الإدارة</p>
<p>Pursuant to the Disclosure Instructions for Issuing Companies, Accounting Standards and Auditing Standards in force, we hereby notify you that Mr. Alan Fouad Tanious Wanna, the General Manager of Byblos Bank S.A.L. and its designated representative on the Board of Directors of Jordan Ahli Bank, passed away on 15 January 2026.</p> <p>Throughout his tenure representing the Bank, the late Mr. Wanna played a pivotal role in the Board's work. His extensive expertise and strategic acumen contributed substantially to strengthening the Bank's governance and risk management framework and supporting its strategic decision-making. His active participation, meticulous oversight, and sound professional judgment had a demonstrably positive impact on the Bank's trajectory and institutional development. He enjoyed a distinguished standing within the regional and international banking community and his passing constitutes a significant loss to Jordan Ahli Bank, to Byblos Bank S.A.L., and to the broader banking sector. We pray that Almighty God grants him His boundless mercy and eternal rest.</p> <p>We kindly request that you record this event in the public disclosure register of Jordan Ahli Bank, and we will provide you with any additional information that becomes available.</p>	<p>عملا بتعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق النافذة، نرجو التكرم بالعلم بأن انتقل إلى رحمة الله تعالى السيد الآن فؤاد طانيوس ونا، المدير العام لبنك بيبلوس ش.م.ل وممثله في مجلس إدارة بنك الأهلي الأردني، وذلك بتاريخ 15 كانون الثاني 2026. طوال فترة تمثيله للبنك، أدى الفقيه دورا محوريا في أعمال المجلس، حيث أسهمت خبرته الواسعة ورؤيته الاستراتيجية الثاقبة في تعزيز منظومة الحوكمة وإدارة المخاطر ودعم القرارات الاستراتيجية للبنك. كان لمشاركته الفاعلة ومتابعته الدقيقة وآرائه المهنية السديدة أثر إيجابي ملموس في مسيرة البنك ونموه المؤسسي. وقد حظي بمكانة مرموقة في القطاع المصرفي الإقليمي والدولي ويشكل رحيله خسارة كبيرة للبنك الأهلي الأردني ولبنك بيبلوس وللقطاع المصرفي ونسأل الله أن يتغمده بواسع رحمته ويسكنه فسيح جناته.</p> <p>نرجو التكرم من حضرتكم الأخذ علما بهذا الحدث في سجل الإفصاحات العامة للبنك الأهلي الأردني وسيتم موافاتكم بأي معلومات أخرى تتوفر لدينا.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: الأستاذة/المحامية ميساء زياد الترك</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: الأستاذة/المحامية ميساء زياد الترك</p>